
 
 
 

 

 
 
 
Številka: 011-1/2022 
Datum:  3. 7. 2025  
 
Skrajšani zapisnik  
 
Predlog skrajšanega zapisnika 22. redne seje Občinskega sveta Občine Ajdovščina, ki je bila 29. 
maja 2025, s pričetkom ob 15.30. Seja je potekala v sejni sobi občinske uprave. 
 
Sejo je vodil Tadej Beočanin, župan Občine Ajdovščina.   
 
Prisotni člani sveta: 
- 25 članov prisotnih, opravičeno odsoten Jožko Premrn.  
 
Ostali prisotni: 

− Mojca R. PLANINC, občinska uprava 

− Zlata ČIBEJ, občinska uprava 

− Katarina AMBROŽIČ, občinska uprava 

− Nejc KUMAR, občinska uprava 

− Karmen SLOKAR, občinska uprava 

− Eliana HUMAR, občinska uprava 

− Peter KETE, občinska uprava 

− Matevž BRATAŠEVEC, občinska uprava 

− Nastja ZADRAVEC, občinska uprava 

− Jasmina SERAŽIN, občinska uprava 

− Elisa DEDIĆ, občinska uprava 

− Tinkara L. FAKUČ, občinska uprava 

− Luka JEJČIČ, Komunalno stanovanjska družba Ajdovščina  

− Egon ZAVNIK, Komunalno stanovanjska družba Ajdovščina 

− Alenka Č. KOBOL, Javni stanovanjski sklad OA  

− Rosana RIJAVEC, STA 

− Karin ZORN ČEBOKLI, Radio Koper 

− Ana ŠTOKELJ, Primorski val 
 

K 1. točki dnevnega reda 
Potrditev dnevnega reda 
 

Predsedujoči je pozdravil vse prisotne in vprašal, če želi kdo razpravljati glede dnevnega 

reda seje.  

Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje.  



 
H glasovanju se je prijavilo 24 svetnikov. ZA je glasovalo 24 svetnikov. Predsedujoči je 

ugotovil, da je sprejet naslednji  

 
DNEVNI RED: 

 
1. Potrditev dnevnega reda; 

2. Potrditev zapisnika 20. in 21. redne seje ter 1. izredne seje; 

Potrditev poročil o izvajanju sklepov 21. redne seje in 1. izredne seje; 

3. Informacije 

4. Vprašanja in pobude;  

5. Odlok o številu članov svetov krajevnih skupnosti v občini Ajdovščina – 1. obravnava; 

6. Letno poročilo Komunalno stanovanjske družbe d.o.o. za leto 2024; 

7. Ceniki komunalnih storitev: 

- Cenik pokopaliških storitev, 
- Cenik javne snage, vzdrževanja občinskih cest, ulic, parkirišč, parkov in zelenih 

površin, 
- Cenik storitev vzdrževanja javne razsvetljave; 

8. Izdaja soglasja k zadolžitvi KSDA za nakup vozila za čiščenje kanalizacije in praznjenje 

greznic v višini 380.000 Eur; 

9. Redna delovna uspešnost direktorja javnega zavoda Regijska razvojna agencija Rod 

Ajdovščina; 

10. Odvzemi statusa javno dobro; 

11. Sklep o stanovanjski najemnini JSSOA; 

12. Imenovanja:  

- Mnenje – imenovanje ravnatelja Osnovne šole Otlica,  

- Mnenje – imenovanje ravnatelja Srednje šole Veno Pilon Ajdovščina. 

 

Pri točki je bila izvedena ponovitev preverjanja prisotnosti.  

 

K 2. točki dnevnega reda 
Potrditev zapisnika 20. in 21. redne seje ter 1. izredne seje; 

Potrditev poročil o izvajanju sklepov 21. redne seje in 1. izredne seje; 

 

Predsedujoči je odprl razpravo o zapisnikih in poročilih.  

 

Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o zapisniku 20. redne 

seje.  

H glasovanju se je prijavilo 25 svetnikov. ZA je glasovalo 25 svetnikov. Predsedujoči je 

ugotovil, da je zapisnik sprejet. 

 

Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o zapisniku 21. redne 

seje.  

ZA je glasovalo 25 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je zapisnik sprejet. 

 



 
Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o zapisniku 1. izredne 

seje.  

ZA je glasovalo 25 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je zapisnik sprejet. 

 

Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o poročilu o izvajanju 

sklepov 21. redne seje. 

 

ZA je glasovalo 25 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je poročilo sprejeto. 

 

Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o poročilu o izvajanju 

sklepov 1. izredne seje. 

 

ZA je glasovalo 25 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je poročilo sprejeto. 

 

K 3. točki dnevnega reda 
Informacije 
 
MIHA KAPELJ je vprašal, ali se lahko poda malo več informacij glede investicije Lokarjeva pot. 

TADEJ BEOČANIN je povedal, da investicija ni bila načrtovana. Razpis ustreza projektu, zato se 

je OA odločila za prijavo na projekt. S tem razpisom lahko pričakujemo pozitiven učinek na 

proračun. Nekaj investicij na Lokarjevi poti je nujnih – gre za projekt na podlagi priložnosti, in 

slednjega lahko nadgradimo. Če bo prijava uspešna, bomo veliko pridobili, sicer pa se projekt 

ne bo izvajal.   

Predsedujoči je vprašal, ali ima še kdo kakšno vprašanje v zvezi s posredovanim 

gradivom pri tej točki. Ker ni bilo več razprave, je točko zaključil.  

 
K 4. točki dnevnega reda 
Vprašanja in pobude 
 
VILKO BRUS je povedal, da je pričakoval konkreten odgovor glede vožnje po poljih, prejel je zgolj 
prepis zakonodaje. Ponovno je zaprosil za odgovor.  
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da se bo glede situacije premislilo in podalo odgovor.  
 
VALENTIN KRTELJ je postavil naslednja vprašanja: Kdaj bo urejeno krožišče pri trgovini 
Mehanizacija Miler, kako je s sanacijo Vilharjeve ceste proti Palam, kdaj je planirana razširitev 
ajdovskega pokopališča, kakšna je usoda starega mlina, kako poteka asfaltiranje steze na 
letališču, kako poteka projekt »Zdravstveni center«, kako potekajo dela na Lavričevi ulici, ter 
kakšna je dinamika komunalne ureditve v starem mestnem jedru?  
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da  idejne zasnove krožišča pri Mehanizaciji Miler še niso izdelane, 
predvidoma bodo v naslednjem letu. Na Vilharjevi proti Palam je bila izvedena nujna sanacija – 
podan bo pisni odgovor. Širitev pokopališča naj bi se pričela v tem letu, sledilo se je starim 
idejam in načrtom. Pričakuje se od 30 do 40 % povečanje pokopališča. Postopki Stari mlin so v 
teku – v tem projektu je izvedba hotela, javne razgrnitve so bile izvedene, faza pridobivanja 



 
soglasji – OOPN naj bi bil pripravljen decembra, takrat bi tudi OS podal soglasje.  V primeru 
Zdravstvenega centra se pripravlja vloga za pridobitev gradbenega, potekala so usklajevanja z 
lastniki zasebnih zemljišč, v teku je prenos zemljišč iz države na Občino Ajdovščina. Glede steze 
na letališču je bila podana pobuda na Ministrstvo za obrambo in se skupaj z njimi išče rešitve, 
kako bi do asfaltiranja tudi prišlo. Na Lavričevi ulici je nekoliko zastalo projektiranje, vendar se 
bo nadaljevalo s postopki. V letošnjem letu naj bi prišlo do odločitve, kako naj bi se Lavričeva 
ulica urejala. Naslednje vprašanje se nanaša na prenovo starega mestnega jedra – objavljen je 
bil dolgo pričakovani razpis, tako se sedaj pripravlja vloga za sofinanciranje, zgodila naj bi se 
prenova Vilharjeve, Šibeniške, Stritarjeve in dela Gregorčičeve ulice. Čim bodo objavljeni 
rezultati, se bodo dela pričela. 
 
RAJKO LIKAR je opozoril na prometni znak na neustrezni lokaciji na Predmeji. Prosil je, da se ga 
odstrani.  
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da bo podana pobuda za odstranitev.  
 
SANDI BAČAR je opozoril na zapuščeno vozilo na odprtem parkirišču pred Mercator centrom 
ter na problematiko prometa v mestu Ajdovščina. Predlagal je, da se naredi delovno skupino, 
kjer se bo preverilo, kakšne so opcije (morebiti železniški promet), da bo olajšali promet.  
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da je parkirišče zasebna površina, katero mora urejati lastnik. 
Lastnik je bil pozvan. Glede prometa pa je OA na vezi s SŽ, povezava (vlak) Ajdovščina – Nova 
Gorica je bila ukinjena zaradi neuporabe. Lahko se ponovno odpre diskusija, vendar se mora za 
začetek spremenit mentaliteta (trajnostne oblike) – so pa SŽ naklonjene, da se ponovno 
vzpostavi povezavo.  
 
HARIJ BAT je vprašal, glede ozvočenja in semaforja na nogometnem stadionu ter kdaj bo 
dodana zadnja plast asfalta na Kukovžah.  
 
PETER KETE je povedal, da je zadnja faza – zaključek asfaltiranja na Kukovžah v domeni izvajalca, 
ki izvaja dela – najprej je potrebno odpraviti pomanjkljivost t.i. plombo, ki se tam pojavlja in 
raziskati zakaj do tega prihaja (lahko se pojavlja kakšna talna voda). Dela se bodo izvajala med 
poletjem, ko ni šolskih prevozov, ker mora biti cesta zaprta.   
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da je občina je v stiku s klubom in upravljalcem, ter bo skladno s 
proračunskimi zmožnostmi sledila tem posodobitvam.  
 
ANGEL VIDMAR je opozoril na prekope/dela na občinskih cestah (primer Tovarniška cesta 
trenutno). Občinska uprava poda dovoljenje za prekop. Prekope je po opravljenem delu 
potrebno ustrezno sanirati – poškodbe niso ustrezno sanirane. Čez te jarke je težko vozit. Prosil 
je, da se to uredi – ali občina ali Komunalno stanovanjska družba. Ko se dela zaključijo, mora 
biti to sanirano, kot je potrebno. Tovarniška je obupna, prav tako Idrijska.  
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da se bo opozorilo, da se izvajajo še dodatne kontrole.  
 
KLEMEN ČEHOVIN je vprašal, kdaj se bo začela gradnja ekološkega otoka v Gaberjah, kako je z 
reševanjem problematike v Dolenjah, ter ali bo varovalna ograja prav tako v Dolenjah urejena.   
 



 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da je gradnja predvidena v letošnjem letu. Za Dolenje še ne 
obstaja načrt, je pa občinska uprava seznanjena s problematiko. Varovalna ograja na mostu bo 
nameščena v kratkem.  
 
IGOR ČESNIK je postavil naslednja vprašanja – kdaj bodo zasvetili reflektorji na nogometnem 
stadionu, katera tekma bo odigrana ob otvoritvi? Kakšne stroške ima Zavod za šport z 
nogometnim stadionom? Predlagal je, da Telekom in GVO po vaseh odstranita bakrene kable – 
so zelo moteči in ne služijo več namenu. Prosil je, da uprava poda pobudo, da se jih demontira. 
Delavci Komunalno stanovanjske družbe so dobili v zadnjem tednu tri kazni za nepravilno 
parkiranje, kljub temu, da je šlo za službena vozila, ki so bila parkirana na mestu, kjer so 
opravljali dela. V občinskem odloku, bi moralo biti zavedeno, da je za službena vozila, ki se jih 
potrebuje za izvedbo določenih del, omogočeno parkiranje na delu cestišča, kjer se izvajajo 
dela.    
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da bo za odgovor zaprošen Zavod za šport. Ni še točno določeno, 
kdaj bo otvoritev. Na Telekom in GVO bo podana pobuda. Glede redarske službe pa je zadeva 
jasna – pravila veljajo za vse – če so intervencijske luči prižgane, vozilo kazni ne dobi, sicer pa 
jo, kar je razumljivo.   
 
JANEZ TRATNIK je opozoril na dopis Nomaga – OA ni dobila dopisa, vendar naj bi ta dopis 
obstajal. Naslednja pobuda se nanaša na beton za Mlinčkom, ki je prebarvan s sprejem in je to 
grdo videt. Ali bi to lahko to počistili? Prosil je za informacijo o dohodkih (v lanskem letu), ki jih 
za svoje delo prejmejo podžupani. Kdaj bodo lahko lastniki pričeli z gradnjo na parceli na Colu, 
o kateri se je že na zadnji seji razpravljalo v okviru točke o Občinskem prostorskem načrtu.  
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da dopisa ni. Oznake (s sprejem) na betonu pri Mlinčku se bo 
preverilo in uredilo. Podžupani prejemajo plačo skladno z veljavno zakonodajo. V primeru 
gradbene parcele na Colu bodo do konca leta sprejeti tehnični popravki.  
 
ADAM RASPOR je vprašal, ali je predvidena kakšna kadrovska okrepitev pogrebne službe glede 
na to, da se bodo izvajali tudi pogrebi za t. i. islamsko versko skupnost. 
 
TADEJ BEOČANIN je odgovoril, da ne bo dodatnih okrepitev. Gre zgolj za drugačno organizacijo 
grobov, truge so drugače obrnjene.  
 
UROŠ ŠTOR je pozval OA, da se občane/vaščane čim bolj informira o namerah Občine 
Ajdovščina – razne gradnje po vaseh, urejanja javnih površin. Občani/vaščani imajo premalo 
informacij oz. jih sploh nimajo. Obenem je še podal povabilo na tekmo županu in podžupanom. 
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da bo poskrbljeno za dodatno obveščanje občanov.  
 

  MITJA TRIPKOVIČ je vprašal, koliko dohodkov je prejel svetnik Tratnik za prisotnost na 11. sejah 
OS in 10. odborih.  
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da bo uprava pripravila podatke.  
 
MIHA KAPELJ je vprašal, kdaj bodo zasvetili reflektorji na stadionu ter ali se je zasaditev mejic 
pred načrtovanjem usklajevala s kmeti. Kmetje so namreč zelo nezadovoljni. Zaprosil je za pisni 
odgovor.  



 
 
PETER KETE je povedal, da bo uporabno dovoljenje pridobljeno nekje do predvidoma sredine 
junija. Na reflektorjih so določene pomanjkljivosti, ki so jih ugotovili pooblaščeni strokovnjaki, 
ki jih je naročil investitor, izvajalec je pomanjkljivosti priznal in jih bo odpravil.   
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da je bila zasaditev mejic predvidena v 80. letih prejšnjega stoletja. 
Takrat so bile predvidene tudi površine. Po letu 2012 so se začeli pozivi za zagotavljanje 
protivetrne zaščite, vzpostavilo se je sodelovanje z Biotehnično fakulteto. Pokazali so se 
pozitivni učinki mejic. Vse zasaditve tečejo na površinah v javni lasti (oz. s soglasjem 
zasebnikov). Zavod za gozdove je to prevzel in pripravil projekte. Določeni kmetje so izrazili 
nasprotovanje – preozki prehodi, vendar so se težave na terenu uredile. Tako se je za 30 
odstotkov zmanjšal obseg površine mejic. Na terenu je sedaj vse usklajeno. Na željo bo podan 
pisni odgovor.  
 
DEJAN ŠKVARČ je podal pobudo za ureditev nujnih zadev na stadionu. Ali se lahko sanira 
klančina med Stolpom in Dvorano prve slovenske vlade? Kako poteka projekt Mladost na burji? 
 
TADEJ BEOČANIN je odgovoril, da bo informacija za sanacijo omenjene klančine posredovana 
naprej. Projekt Mladost na burji je v teku. Mladi se še vedno vključujejo v projekt – višja stopnja 
vključenosti. OA velja za precej močno in povezano skupnost, kar želimo krepiti tudi pri mladih. 
Numerični cilji so izpolnjeni, kvantitativni pa so težko merljivi.  
 
K 5. točki dnevnega reda 
Odlok o številu članov svetov krajevnih skupnosti v občini Ajdovščina – 1. obravnava 
 
TINKARA L. FAKUČ je podala uvodno obrazložitev. 

LJUBOMIR VIDRIH je povedal, da je na 22. redni seji, ki je potekala 15. 5. 2025, Komisija za 

mandatna vprašanja, volitve in imenovanja obravnavala Odlok o določitvi števila članov svetov 

KS, in sprejela: pozitivno mnenje k odloku, zato predlaga, da ga občinski svet sprejme. 

VILKO BRUS je opozoril na parno število članov v KS Gojače-Malovše – sestava naj bi bila 

neparna, zaradi glasovanja.  

TINKARA L. FAKUČ je povedala, da so to preverili in, da je, po oceni KS Gojače-Malovše 

predlagano število članov, idealno. 

TADEJ BEOČANIN je še dodatno pojasnil, da je glasovanje v tem primeru zelo preprosto.  

 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o Odlok o številu 

članov svetov krajevnih skupnosti v občini Ajdovščina v 1. obravnavi. 

  H glasovanju se je prijavilo 25 svetnikov. ZA je glasovalo 25 svetnikov.  Predsedujoči je 
ugotovil, da je Odlok o številu članov svetov krajevnih skupnosti v občini Ajdovščina v 1. 
obravnavi sprejet.  

 

Predsedujoči je predlagal, da izvede 2. obravnava Odloka o številu članov svetov 
krajevnih skupnosti v občini Ajdovščina v enakem besedilu, kot je bil sprejet v 1. obravnavi. 

 
 ZA je glasovalo 25 svetnikov.  Predsedujoči je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 



 
Ker ni želel nihče razpravljati, je predlagal glasovanje v 2. obravnavi. 

 
 ZA je glasovalo 25 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je Odlok o številu članov svetov 
krajevnih skupnosti v občini Ajdovščina v 2. obravnavi sprejet.  
 
 
K 6. točki dnevnega reda 
Letno poročilo Komunalno stanovanjske družbe d.o.o. za leto 2024 
 
Pri točki se je izločil Igor Česnik.  
 
LUKA JEJČIČ je podal uvodno obrazložitev.  
 

ANGEL VIDMAR je povedal, da sta Odbor za gospodarstvo in gospodarske javne službe in Odbor 

za finance in premoženjske zadeve na svoji 21.redni seji dne obravnavala Letno poročilo 

Komunalno stanovanjske družbe d.o.o., Ajdovščina za leto 2024 ter sprejela pozitivno mnenje 

k predlaganemu gradivu. 

VILKU BRUS je pohvalil delo Komunalno stanovanjske družbe d.o.o., Ajdovščina (v nadaljevanju 

KSD Ajdovščina). 

JANEZ TRATNIK je vprašal, kako poteka razpis za zimsko službo – ali lahko v prihodnje 

pričakujemo manj težav z izvajalci? 

LUKA JEJČIČ je pojasnil, da je razpis zaključen. V prihodnje se lahko pričakuje podobne težave, 

gre namreč za istega izvajalca. V razpisu so spremenili, da se izvajalcu plača tudi pripravljenost 

na delo, ker se jih vedno težje dobi – vedno manj je zanimanja za opravljanje te službe. Pohvalo 

bo prenesel naprej. 

ANGEL VIDMAR je vprašal, ali se je kaj spremenilo okrog tveganja pridobitve okoljevarstvenega 

soglasja v letu 2025. 

LUKA JEJČIČ je pojasnil, da KSD Ajdovščina tvega, da ji Ministrstvo za okolje in prostor odvzame 

okoljevarstveno dovoljenje za obdelavo blata iz čistilnih naprav – do sedaj ni bilo zahtevano, da 

bi na Centru za ravnanje z odpadki (v nadaljevanju CERO) postavili zaprt objekt z avtomatskimi 

vrati za filtracijo in čiščenje zraka (v smislu odprave neprijetnih vonjav). V teku je projektiranje 

za postavitev šotora – v začetku je kazalo, da se ne bo potrebovalo gradbenega dovoljenja, 

kasneje se je ugotovilo, da je blato nepregnito, kar pomeni, da se lahko znotraj objekta 

sproščajo plini, tako da je KSD Ajdovščina pristopila k oddaji vloge za gradbeno dovoljenje – 

slednje se trenutno čaka. V tem času je bil objavljen razpis, v sredo se bo odpiralo ponudbe, da 

se zagotovi šotor čim prej. Pristojno ministrstvo se obvešča sproti o vseh opravljenih postopkih, 

da se čimprej zagotovi objekt. S pridobitvijo dovoljenja se izgubi možnost, da blato sami 

obdelujemo in posledično pomeni, da bodo stroški 130.000 € višji na letni ravni.  

ANGEL VIDMAR je vprašal, zakaj je bilo vse to potrebno? 

LUKA JEJČIČ je povedal, da je objekt potrebno postaviti, v kolikor je lociran v radiju 500 m od 

CERA. Gre za objekt ob avtocesti. Ministrstvu so pojasnili, da objekt stoji na lokaciji že iz časov 

pred izgradnjo avtoceste in da ni bilo nikoli težav s kakršnimi koli vonjavami. Gradbeno 



 
dovoljenje je bilo že pridobljeno. Iz ministrstva so odgovorili, da se je uredba spremenila in 

vztrajajo pri postavitvi objekta.  

VILKO BRUS je vprašal, kako je s plačami zaposlenih in njihovim zadovoljstvom? 

LUKA JEJČIČ je pojasnil, da podjetje sledi spremembam dviga minimalnih plač in tudi dvigu 

minimalnih plač po kolektivni pogodbi. Komunalna dejavnost ima predviden sistem 

nagrajevanja tako, da ko se plačilni razred dvigne, se dvigne vrednost plačilnega sistema oz. 

plača vsem zaposlenim. Če je bil dvig minimalne plače v lanskem letu 6 %, je bila plača za toliko 

povišana. Če je bil dvig komunalne dejavnost 8 % in je bila inflacija manjša, se je minimalna 

plača dvignila potem za kakšen procent manj. V lanskem letu je bil dvig plače 6 % (5 % plus 1 

%). Tretjina ljudi je na minimalni plači.  

 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o sklepu:  

»Občinski svet Občine Ajdovščina se je seznanil z Letnim poročilom Komunalno stanovanjske 

družbe d.o.o. Ajdovščina za leto 2024.«  

  H glasovanju se je prijavilo 22 svetnikov. ZA je glasovalo 22 svetnikov. Predsedujoči je 
ugotovil, da se je Občinski svet seznanil z Letnim poročilom Komunalno stanovanjske družbe 
d.o.o. Ajdovščina za leto 2024.  

 
K 7. točki dnevnega reda 
 
Pri točki se je izločil Igor Česnik.  
 
Ceniki komunalnih storitev: 

− Cenik pokopaliških storitev; 

− Cenik javne snage, vzdrževanja občinskih cest, ulic, parkirišč, parkov in zelenih površin; 

− Cenik storitev vzdrževanja javne razsvetljave  
 
LUKA JEJČIČ je podal uvodno obrazložitev.  
 
Cenik pokopaliških storitev 
 
ANGEL VIDMAR je povedal, da sta Odbor za gospodarstvo in gospodarske javne službe in Odbor 
za finance in premoženjske zadeve na svoji 21. redni seji dne obravnavala  Sklep o cenah 
uporabe pokopališke infrastrukture ter pogrebno pokopaliških storitev ter sprejela pozitivno 
mnenje k predlaganemu gradivu. 
 
 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o sklepu o cenah 

uporabe pokopališke infrastrukture ter pogrebno pokopaliških storitev. 

 

  H glasovanju se je prijavilo 24 svetnikov. ZA je glasovalo 24 svetnikov. Predsedujoči je 

ugotovil, da je sklep o cenah uporabe pokopališke infrastrukture ter pogrebno pokopaliških 

storitev sprejet.  

 

Cenik javne snage, vzdrževanja občinskih cest, ulic, parkirišč, parkov in zelenih površin 



 
ANGEL VIDMAR je povedal, da sta Odbor za gospodarstvo in gospodarske javne službe in Odbor 

za finance in premoženjske zadeve na svoji 21. redni seji dne obravnavala Sklep o cenah javne 

snage ter vzdrževanja občinskih cest, ulic, parkirišč, parkov in zelenic,  ter sprejela pozitivno 

mnenje k predlaganemu gradivu. 

 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o sklepu o cenah 
javne snage ter vzdrževanja občinskih cest, ulic, parkirišč, parkov in zelenic. 
 

  ZA je glasovalo 24 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je sklep o cenah javne snage 

ter vzdrževanja občinskih cest, ulic, parkirišč, parkov in zelenic sprejet.  

 

Cenik storitev vzdrževanja javne razsvetljave  

 

ANGEL VIDMAR je povedal, da sta Odbor za gospodarstvo in gospodarske javne službe in Odbor 

za finance in premoženjske zadeve sta na svoji 21. redni seji dne obravnavala Sklep o cenah 

storitev vzdrževanja javne razsvetljave ter sprejela pozitivno mnenje k predlaganemu gradivu. 

 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o sklepu o cenah 
storitev vzdrževanja javne razsvetljave. 
 

  ZA je glasovalo 24 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je sklep o cenah storitev 

vzdrževanja javne razsvetljave sprejet.  

 

K 8. točki dnevnega reda 
Izdaja soglasja k zadolžitvi KSDA za nakup vozila za čiščenje kanalizacije in praznjenje greznic v 
višini 380.000 Eur  

Pri točki se je izločil Igor Česnik.  
 
LUKA JEJČIČ je podal uvodno obrazložitev.  

ANGEL VIDMAR je povedal, da sta Odbor za gospodarstvo in gospodarske javne službe in Odbor 

za finance in premoženjske zadeve na svoji 21. redni seji dne obravnavala Sklep o soglasju k 

zadolžitvi Komunalno stanovanjske družbe d.o.o. Ajdovščina, ter sprejela pozitivno mnenje k 

predlaganemu gradivu. 

VILKO BRUS je vprašal, kaj se bo zgodilo, če Vipava tega ne potrdi. 

LUKA JEJČIČ je povedal, da to je bilo to potrjeno že na seji Občinskega sveta Občine Vipava.   

 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal, da se glasuje o Sklepu o 

soglasju k zadolžitvi Komunalno stanovanjske družbe d.o.o. Ajdovščina. 

  H glasovanju se je prijavilo 24 svetnikov. ZA je glasovalo 23 svetnikov. Predsedujoči je 

ugotovil, da je Sklep o soglasju k zadolžitvi Komunalno stanovanjske družbe d.o.o. Ajdovščina 

sprejet.  

 

K 9. točki dnevnega reda 



 
Redna delovna uspešnost direktorja javnega zavoda Regijska razvojna agencija Rod Ajdovščina  

NEJC KUMAR je podal uvodno obrazložitev.  

ANGEL VIDMAR je povedal, da je Odbor za gospodarstvo in gospodarske javne službe na seji 

dne 14. 5. 2025 obravnavala Sklep o soglasje k redni delovni uspešnosti direktorja Regijske 

razvojne agencije ROD ter k predlaganemu sklepu podala pozitivno mnenje, zato predlagata, 

da ga Občinski svet sprejme. 

MIHA KAPELJ je povedal, da ga zmotijo procenti in nagrade. Plan ni bil dosežen, Občinski svet 

(v nadaljevanju OS) pa bo podal 100 % ocene. OS ni seznanjen, ali so bili vsi načrtovani projekti, 

tudi izvedeni. Pri tej točki se bo vzdržal. 

IGOR ČESNIK je povedal, da bi moral OS glasovati za vsakega direktorja posebej – torej bi morala 

biti dva sklepa. Pri točki se bo vzdržal.  

TADEJ BEOČANIN je povedal, da OS glasuje o sklepu, ki ga je dobil v glasovanje.  

 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o sklepu:  

»Občinski svet Občine Ajdovščina podaja soglasje k višini dela plače za redno delovno uspešnost 

direktorja Regijske razvojne agencije ROD in sicer Brigite Habjan Štolfa za mesec januar 2024 

ter Bogdana Česnika, za obdobje marec – december 2024, ko je določil svet zavoda in kot izhaja 

iz priloženih sklepov.« 

  H glasovanju se je prijavilo 24 svetnikov. ZA je glasovalo 15 svetnikov. Predsedujoči je 
ugotovil, da je sklep sprejet.  

 
K 10. točki dnevnega reda 
Odvzemi statusa javno dobro  

ELIANA HUMAR je podala uvodno obrazložitev.  

IGOR ČESNIK je povedal, da je Odvzeme javnega dobra obravnaval Odbor za okolje in prostor 

na 19. redni seji dne 14. 5. 2025 ter sprejel naslednje mnenje: Odbor za okolje in prostor podaja 

pozitivno mnenje k odvzemu javnega dobra v vseh zadevah. 

 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o sklepu:  

»Nepremičninam iz spodnjega seznama se odvzame status javno dobro. 

Zap. št.  Šifra k. o. Naziv k. o. Št. parcele Št. zadeve 

1 2386 Batuje 83/21 478-70/2025- 

2 2384 Črniče 2367/6, 2367/7, 

2367/5, 2354/5, 

2354/9 

478-66/2024- 

 

 H glasovanju se je prijavilo 25 svetnikov. ZA je glasovalo 25 svetnikov. Predsedujoči je 

ugotovil, da je sklep sprejet. 



 
 
K 11. točki dnevnega reda 
Sklep o stanovanjski najemnini Javnega stanovanjskega sklada Občine Ajdovščina 

ALENKA Č. KOBOL je podala uvodno obrazložitev.  

VILKO BRUS je povedal, da sta na skupni seji dne 14. 5. 2025 Odbor za finance in premoženjske 
zadeve ter Odbor za družbene  zadeve  obravnavala  Sklep o stanovanjski najemnini JSS OA in k 
predlaganemu sklepu podala pozitivno mnenje, zato predlagata, da ga Občinski svet sprejme. 
 

 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o sklepu o 
stanovanjski najemnini.  

   H glasovanju se je prijavilo 25 svetnikov. ZA je glasovalo 25 svetnikov. Predsedujoči je 
ugotovil, da je sklep o stanovanjski najemnini sprejet.  

 

K 12. točki dnevnega reda 

Imenovanja  
 
Mnenje – imenovanje ravnatelja Osnovne šole Otlica 
 
LJUBOMIR VIDRIH je podal uvodno obrazložitev. 
 

DEJAN ŠKVARČ je zaželel ravnateljici srečno in pogumno tudi v prihodnje. 

RAJKO LIKAR je povedal, da imajo na Otlici dobre izkušnje z ravnateljico.  

 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o predlaganem 

sklepu: 

»Občinski svet Občine Ajdovščina daje pozitivno mnenje k imenovanju Danijele Likar, Otlica 49, 
5270 Ajdovščina za ravnateljico Osnovne šole Otlica.«  
 

 H glasovanju se je prijavilo 25 svetnikov. ZA je glasovalo 25 svetnikov. Predsedujoči je 

ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

Mnenje – imenovanje ravnatelja Srednje šole Veno Pilon Ajdovščina 

LJUBOMIR VIDRIH je podal uvodno obrazložitev. 
 

 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o predlaganem 

sklepu: 

»Občinski svet Občine Ajdovščina daje pozitivno mnenje k imenovanju Andreja Rutarja, 
Lavričeva cesta 64, 5270 Ajdovščina za ravnatelja Srednje šole Veno Pilon Ajdovščina.« 
 

 ZA je glasovalo 25 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je sklep sprejet. 



 
 
 
Ker ni bilo več razprave, je predsedujoči predlagal, da zaključijo sejo.  
 
Seja je bila zaključena ob 17.25. 
 
 
ZAPISNIČARKA:                                                   PREDSEDUJOČI: 
JASMINA SERAŽIN, l. r.   Tadej BEOČANIN, l. r. 
 


